

Nelnah Bessie John School Council By-Election – List of Candidates Elected by Acclamation



Élections partielles du conseil scolaire de l'École Nelnah-Bessie-John – Candidats élus par acclamation

The names of school council members elected by acclamation on September 1, 2016 for the attendance area of Nelnah Bessie John, Beaver Creek (# 20), appear below.

Members will serve a term, that ends on the day preceding the school opening date in 2018.

Les noms des candidats élus par acclamation le 1^{er} septembre 2016 dans la zone de fréquentation de l'École Nelnah-Bessie-John (n° 20), à Beaver Creek, figurent ci-dessous.

Ces personnes sont en poste pour un mandat se terminant le jour qui précède la rentrée scolaire 2018.

Heather Boyko	Beaver Creek
Tristian Nieman	Beaver Creek

There is one vacant position on school council.

Elections Yukon would like to thank electors, candidates, school administrators, and election officers for their participation.

Il y a un poste vacant au sein du conseil scolaire.

Élections Yukon remercie tous les électeurs, candidats, administrateurs d'école et membres du personnel électoral de leur participation.